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PROTOKÓŁ Nr XXIV/12 

z sesji Rady Gminy Kwidzyn 

odbytej w dniu 16 listopada 2012 r. 

 

Miejsce sesji: siedziba Urzędu Gminy Kwidzyn, ul. Grudziądzka 30, sala narad nr 22. 

Sesji przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn – Pan Henryk Ordon. 

Obrady sesji protokołowała podinspektor ds. organizacyjnych i samorządowych –  

Katarzyna Kisiel 

Sesję rozpoczął Przewodniczący o godz. 9.00, a zakończył o godz. 12.15 

 

Ad. 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

 Pan Henryk Ordon – Przewodniczący Rady Gminy Kwidzyn dokonał otwarcia XXIV 

sesji Rady. Stwierdził, iż na podstawie listy obecności radnych, w obradach uczestniczy 15 

radnych, wobec czego rada posiada wymagane quorum do podejmowania prawomocnych 

uchwał. 

 W sesji uczestniczyli ponadto: Pani Wójt Ewa Nowogrodzka, Zastępca Wójta  

– Krzysztof Michalski, Sekretarz Gminy – Anna Mielniczek, Skarbnik Gminy – Krystyna 

Jaranowska, pracownicy merytoryczni urzędu oraz media. 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon powitał wszystkich zgromadzonych na 

XXIV obradach sesji Rady Gminy Kwidzyn. 

  Listy obecności radnych, sołtysów i gości stanowią załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. 2. Przedłożenie porządku sesji do zatwierdzenia. 

 Przewodniczący Rady odczytał proponowany porządek sesji, który radni i sołtysi 

otrzymali wraz z zawiadomieniami o zwołaniu sesji. Przewodniczący Rady na wniosek Pani 

Skarbnik wniósł do porządku obrad dwa projekty uchwał, które zmieniają uchwały w sprawie 

podatku od środków transportowych oraz opłaty targowej, które Rada Gminy podjęła 26 

października 2012r. Konieczność podjęcia tych uchwał była wynikiem zgłoszonych przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową nieprawidłowości. Nie zgłoszono żadnych wniosków,  
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w związku, z czym poddał pod głosowanie proponowany porządek sesji, który został przyjęty 

jednogłośnie, w następującym brzmieniu: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 

2. Przedłożenie porządku obrad do zatwierdzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania. 

5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie 

gminy Kwidzyn, 

2) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości  

i zagospodarowania tych odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela 

nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

3) w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kwidzyn  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego na rok 2013, 

4) w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego oznaczonego 

numerem 1, położonego w budynku numer 30 przy ulicy Kwidzyńskiej  

w Rakowcu, gmina Kwidzyn, będącego przedmiotem sprzedaży w drodze 

bezprzetargowej na rzecz najemcy, 

5) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od 

środków transportowych, 

6) zmieniająca uchwałę w sprawie opłaty targowej. 

7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XXIII sesji Rady Gminy. 

8. Wolne wnioski.  

9. Zamknięcie obrad sesji. 

 

Ad. 3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy. 

 Przewodniczący oświadczył, iż protokół z XXIII sesji był wyłożony do wglądu                   

w budynku Urzędu Gminy, w biurze rady (pokój nr 19). Zwrócił się z pytaniem do radnych, 

czy wnoszą do protokołu uwagi. W związku z brakiem uwag uznał, iż protokół z XXIII sesji 

RG został przyjęty. 
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Ad. 4. Interpelacje i zapytania. 

 Nie podjęto. 

 

Ad. 5. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

 Pani Wójt ustnie przedłożyła sprawozdanie ze swej działalności w okresie między 

sesyjnym od 29.10.2012r do 15.11.2012r. Poinformowała o terminach i tematach spotkań,  

w których uczestniczyła. Dnia 29.10.2012r. podpisaliśmy umowę w Urzędzie 

Marszałkowskim o dofinansowanie zadania kontynuacji budowy placu zabaw w Brachlewie. 

Następnie 30 października Pani Wójt uczestniczyła w I posiedzeniu Powiatowej Rady 

Zatrudnienia, wybieranej na 4 lata. Wspólne posiedzenie komisji stałych rady gminy Kwidzyn 

miało miejsce 8 listopada 2012r., na którym omawiano projekty uchwał w sprawie wyboru 

metody naliczania opłaty na odbiór i wywóz śmieci w gminie. Z kolei 9 listopada b.r miał 

miejsce odbiór robót konserwatorskich w Rakowcu, w którym uczestniczyli radni Pan 

Ryszard Szczukowski, Pan Stanisław Olszewski i Janusz Cichocki. Pani Wójt uczestniczyła 

we mszy świętej w Tychnowach dnia 10 listopada z okazji obchodów Święta Niepodległości. 

Natomiast 11 listopada br. wraz ze swoim zastępcą Panem Krzysztofem Michalskim oraz 

Przewodniczącym Rady złożyła kwiaty podczas obchodów Święta Niepodległości, które 

uroczyście obchodzono na skwerze kombatantów w Kwidzynie. Pani Wójt poinformowała 

także, że został rozstrzygnięty nabór na „schetynówki”. Poinformowała, że zmienił się stopień 

dofinansowania, który obecnie wynosi ze środków unijnych 30%, a ze środków własnych 

70%. Gmina otrzymała dofinansowanie na kontynuację budowy drogi Rozpędziny – Nowy 

Dwór. Na maksymalne 24 pkt za projekt, uzyskaliśmy 17 punktów, więc jest to dobry wynik. 

 

Ad. 6. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Kwidzyn, 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

 Głos zabrał podinspektor ds. gospodarki odpadami, utrzymania czystości i porządku  

w gminie Pan Zdzisław Chojnacki, który poinformował, jakie nowe obowiązki będą 

spoczywać na właścicielach nieruchomości i gminie w związku ze zmianą ustawy  

o utrzymaniu czystości i porządku w gminach oraz niektórych innych ustaw. Zgodnie  
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z delegacją zawartą w art. 4 ust. 1 i 2 ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach, 

Rada Gminy po zaciągnięciu opinii państwowego powiatowego inspektora sanitarnego, 

uchwala regulamin utrzymania czystości i porządku na terenie gminy. Podkreślił,  

że przedstawiony projekt uchwały wprowadza nowe zasady zbierania i odbierania odpadów 

komunalnych na terenie gminy, a także dostosowuje zapisy regulaminu do Planu Gospodarki 

odpadami dla Województwa Pomorskiego. Poinformował także, że regulaminy utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy, uchwalone przed dniem wejścia w życie ustawy, 

zachowują moc do dnia wejścia w życie nowych regulaminów, jednakże nie dłużej niż do 

końca bieżącego roku. Dodał, że projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Kwidzynie. 

 Sołtys sołectwa Dankowo, Krzysztof Bednarek zapytał, jaka jest różnica w opłacie 

między odpadami selektywnymi, a nie selektywnymi i w jaki sposób będą pobierane opłaty 

od mieszkańców? 

 Odpowiedzi udzielił Pan Zdzisław Chojnacki: uiszczanie opłaty będzie się odbywało 

na podstawie złożonej przez właściciela nieruchomości deklaracji, gdzie on sam wyliczy 

sobie opłatę i będzie wnosił ją do urzędu. W ramach opłaty od właściciela nieruchomości 

będą bezpośrednio odbierane odpady komunalne jak i odpady selektywne, takie jak papier, 

szkło, tworzywa sztuczne. Natomiast do punktu selektywnego odbioru każdy będzie mógł 

zawieźć odpady budowlane, wielkogabarytowe oraz inne odpady objęte regulaminem. 

 Przewodniczący Rady poinformował sołtysów, że na dzisiejszej sesji podejmiemy 

uchwały odnośnie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy oraz  

w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych. Natomiast uchwałę w sprawie wyboru metody naliczania 

podejmiemy na następnej sesji, ponieważ na posiedzeniu komisji, po długich rozmowach nie 

udało się jeszcze wybrać jednej metody. 

 Radny Andrzej Lis uznał, że na odpady wielkogabarytowe powinien być ustawiony 

kontener we wsi raz na pół roku. Pan Chojnacki odpowiedział, że nie możemy kontenera 

umieścić we wsi, ale odbiór takich odpadów odbywał się będzie okresowo np. w kwietniu  

i we wrześniu.  

 Radny Tomasz Świerczek zgłosił uwagi, co do zapisu § 4 Regulaminu odnośnie 

uprzątnięcia śniegu i błota oraz do § 7, gdzie radny uważa, że zapis należałoby uściślić: 

„przedsiębiorcy muszą zawrzeć indywidualną umowę z osobą odbierającą odpady i zajmującą 

się deratyzacją”.  
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 Pan Zdzisław Chojnacki udzielił odpowiedzi podkreślając, że w sytuacji, gdy gmina 

nie przejmuje odbierania odpadów od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne, właścicieli Ci zobowiązani są do zawarcia umów 

na odbiór odpadów z uprawnionym przedsiębiorcą. Obowiązek taki wynika wprost  

z przepisów ustawy o utrzymaniu czystości i porządku w gminach. 

 Radny Tomasz Świerczek stwierdził, że skoro większość zapisów regulaminu 

wynikają z ustawy i jej szczegółowy sposób postępowania narzuca ustawa, to nie lepiej 

byłoby, aby wszystkie gminy uchwaliły jednej i ten sam regulamin? 

 Pan Zdzisław Chojnacki odpowiedział, że jest to nie możliwe ze względu na to,  

że każda gmina ma swoja specyfikę, na podstawie, której tworzy się Regulamin. Uchwalenie 

tego regulaminu jest obowiązkowe. Nieprawidłowe zapisy mógłby nam zakwestionować 

wojewoda. 

 Pani Wójt poinformowała, że mały i duży regulamin trafi do domu wszystkich 

mieszkańców jako druk bez adresowy wraz z pakietem informacyjnym dotyczącym opłaty 

„śmieciowej”. 

 Przewodniczący Rady dodał, że do 30 czerwca 2013 roku należy wypowiedzieć 

obecne umowy, bo od 1 lipca 2013r. będzie już obowiązywał nowy system. 

 Pan Zdzisław Chojnacki dodał, że odbędzie się na pewno kampania informacyjna  

na temat nowego systemu odbierania odpadów, a w chwili obecnej wszystkie projekty uchwał 

są dostępne na stronie Biuletynu Informacji Publicznej naszej Gminy. 

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę 

13 głosami „za” nadając jej numer XXIV/128/12. W głosowaniu udział wzięło 13 obecnych  

na sesji radnych.  

       Uchwała stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

2) w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie odbierania 

odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów,  

w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

 Projekt uchwały omówił także Pan Zdzisław Chojnacki. Wskazał, że Rada Gminy jest 

obowiązana do określenia szczegółowego sposobu i zakresu świadczenia usług w zakresie 

odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości i zagospodarowania tych 
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odpadów, w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości opłatę za gospodarowanie 

tymi odpadami. Zaznaczył przy tym, że adresatami uchwały są wyłącznie właściciele 

nieruchomości, na których zamieszkują mieszkańcy, gdyż to od nich gmina jest zobowiązana 

zorganizować odbiór odpadów komunalnych. Uiszczona opłata zagwarantuje, że gmina 

będzie odbierała bezpośrednio od właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują 

mieszkańcy, w każdej wytworzonej ilości odpady niesegregowane oraz te zbierane w sposób 

selektywny. Natomiast pozostałe rodzaje odpadów komunalnych wytworzone przez 

właścicieli nieruchomości, na których zamieszkują będą odbierane w punkcie selektywnego 

zbierania odpadów. Pan Chojnacki określił także zasady odbioru odpadów 

wielkogabarytowych, budowlanych oraz rozbiórkowych. 

 Radny Ryszard Szczukowski uważa, że odbieranie opon od pojazdów dużych – 2 

sztuki rocznie jest to zdecydowanie za mało, należałoby to uszczegółowić, bo niektórzy nie 

mają w ogóle takich opon, a inni o wiele więcej zwłaszcza przy prowadzeniu działalności 

rolniczej. Należałoby to powiązać z ilością posiadanego sprzętu lub prowadzeniem 

działalności rolniczej. 

 Radny Jerzy Tumiłowicz złożył wniosek do Regulaminu, aby w pkt. 2 ppkt e odnośnie 

ilości opon zapisać: „w każdej wytworzonej ilości”. Uzasadnił to tym, że przy większych 

gospodarstwach, jest to zdecydowanie za mało, nawet, gdy zwiększymy ilość opon  

to rolników nie będzie to zadowalało. Należy zwrócić również uwagę na to, że w większości 

pozostają osoby, które nie będą zbywać w ogóle opon. 

 Zastępca Wójta odpowiedział, że nie może się z tym w pełni zgodzić. Stwierdził  

natomiast, że ma tę świadomość, że przyjęcie tego zapisu, czyli w ilości 2 sztuk, będzie miało 

wpływ na wasz budżet. Każdy z nas do chwili obecnej indywidualnie oddaje w ramach tych 

umów zawartych z przedsiębiorcą odpady komunalne. My dodatkowo będziemy prowadzić 

zbiórkę odpadów selektywnych. Należy zauważyć, że nasza gmina w małym regulaminie 

znacznie zwiększa zakres usługi śmieciowej. Ponadto to, co mamy teraz, każdy z nas może 

oddać opony (we wskazanej ilości), do 2 m³ gruzu, sprzęt agd. Dodatkowo do Punktu 

Selektywnego Zbierania Odpadów będzie można oddać pojemniki po środkach ochrony roślin 

i po przepracowanych olejach. Należy się zastanowić czy proponowane zmiany będą uczciwe 

wobec innych mieszkańców. Wiemy, że żaden sposób rozliczania nie będzie sprawiedliwy  

i właśnie dlatego staramy się dopasować regulamin do specyfiki naszej gminy. 

 Radny Stanisław Olszewski powiedział, że opony powinny być odbierane w każdej 

ilości lub na podstawie zakupionej faktury, czyli tyle ile kupiłem w danym roku, tyle mogę 

zbyć. 
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 Radny Jerzy Tumiłowicz poprosił radnych o zagłosowanie w sprawie wniosku do 

regulaminu odnośnie zbywania opon: od ciągników rolniczych – bez ograniczenia, od naczep 

i przyczep – 2 rocznie. W wyniku głosowania jawnego wniosek zaopiniowano 10 głosami 

„za” oraz 4 głosami „przeciw”. 

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu z uwzględnieniem w.w wniosku nie zgłoszono, 

wobec czego przewodniczący poddał go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze 

głosowania jawnego podjęto uchwałę 12 głosami „za” oraz 2 głosami „wstrzymującymi się” 

nadając jej numer XXIV/129/12. W głosowaniu udział wzięło 14 obecnych na sesji radnych.

  

       Uchwała stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

3) w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kwidzyn  

z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego na rok 2013, 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

 Głos zabrał podinspektor ds. sportu, kultury fizycznej, turystyki i wypoczynku Pan 

Marcin Rzepny omawiając projekt uchwały. Na wstępie przedstawił sprawozdanie  

z przebiegu i wyniku konsultacji nad projektem niniejszej uchwały, które zostały 

przeprowadzone w terminie od 1 października do 15 października 2012 roku. Następnie 

omówił roczny program współpracy gminy Kwidzyn z organizacjami pozarządowymi  

i innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na rok 2013,  

a w szczególności jego założenia, priorytetowe zadania, sposób realizacji i wysokość środków 

przeznaczonych na realizację programu. 

 Radny Janusz Dziadko zapytał odnośnie § 10 programu, gdzie w skład komisji 

konkursowej powołanej przez Wójta wchodzą 3 przedstawiciele Wójta oraz 2 osoby 

reprezentujące organizacje pozarządowe. Dlaczego w składzie nie ma radnych? 

 Pan Marcin Rzepny odpowiedział, że to wynika bezpośrednio z ustawy, kto może 

wchodzić w skład komisji. 

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę 

14 głosami „za” nadając jej numer XXIV/130/12. W głosowaniu udział wzięło 14 obecnych   

na sesji radnych.  

       Uchwała stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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4) w sprawie udzielenia bonifikaty od ceny lokalu mieszkalnego oznaczonego numerem 1, 

położonego w budynku numer 30 przy ulicy Kwidzyńskiej w Rakowcu, gmina Kwidzyn, 

będącego przedmiotem sprzedaży w drodze bezprzetargowej na rzecz najemcy, 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę 

13 głosami „za” nadając jej numer XXIV/131/12. W głosowaniu udział wzięło 13 obecnych   

na sesji radnych.  

       Uchwała stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

5) zmieniającą uchwałę w sprawie określenia wysokości stawek podatku od środków 

transportowych.  

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

 Pani Skarbnik wyjaśniła, na czym polegał błąd rachunkowy, który Regionalna Izba 

Obrachunkowa wskazała w uchwale, którą Rada Gminy Kwidzyn podjęła 26 października 

2012 roku. Dotyczył on załącznika nr 3 uchwały, gdzie wiersz pierwszy od dołu, kolumna 4, 

wyraz „3 098” zastępuje się wyrazem „3 097”. 

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę 

13 głosami „za”, nadając jej numer XXIV/132/12. W głosowaniu udział wzięło 13 obecnych 

na sesji radnych. 

       Uchwała stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 

6) zmieniająca chwałę w sprawie opłaty targowej. 

 Przewodniczący Rady Pan Henryk Ordon przytoczył treść projektu w.w uchwały. 

 Pani Skarbnik wskazała zmiany, jakie należy wprowadzić w uchwale Rady Gminy 

Kwidzyn podjętej w dniu 26 października 2012 roku. Dotyczyły one uchylenia  

§4 dotyczącego poboru opłaty targowej i wyznaczenia inkasenta. 

 Uwag ani zastrzeżeń do projektu nie zgłoszono, wobec czego przewodniczący poddał 

go pod głosowanie. Następnie stwierdził, iż w drodze głosowania jawnego podjęto uchwałę  

13 głosami „za” nadając jej numer XXIV/133/12. W głosowaniu udział wzięło 13 obecnych 

na sesji radnych. 

       Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu 
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Ad. 7. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XXIII sesji Rady Gminy. 

 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z XXIII sesji Rady Gminy udzielił Zastępca 

Wójta Pan Krzysztof Michalski. 

       Odpowiedź stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

 

Ad. 8. Wolne wnioski.  

 Sołtys sołectwa Dankowo Krzysztof Bednarek zgłosił fakt składowania śmieci  

na drodze dębowej m.in. kierownice od samochodów, kokpity itp. Poprosił o monit  

do lokalnych warsztatów samochodowych lub innych firm w tej sprawie oraz ustalenie, które 

z nich składują śmieci w tym miejscu i czy mają na to pozwolenie. 

 Sołtys sołectwa Korzeniewo Renata Krupa zgłosiła fakt wybicia szyb w październiku  

na przystanku autobusowym w Korzeniewie. 

 Radny Tomasz Świerczek powrócił do tematu zaśmiecania dróg wojewódzkich  

i gminnych, gdzie nikt nie czuje się za to odpowiedzialny, także po wypadkach 

samochodowych jezdnia nie jest odpowiednio uprzątnięta. Zawnioskował kolejny raz  

w sprawach: 

- oznakowania wsi Gurcz (znak „strefa zamieszkania”), 

- odwodnienia drogi wojewódzkiej w Gurczu, 

- remont drogi Gurcz – Szkaradowo. 

 Sołtys sołectwa Rakowiec Elżbieta Szczukowska zgłosiła wniosek zalatania dwóch 

dziur jadąc droga powiatową w kierunku Krzykos. Zapytała także czy jest możliwość 

zobowiązania właścicieli działek w Rakowcu do utrzymania porządku na terenie swojej 

działki. 

 Sołtys sołectwa Bronno Artur Rusznica zgłosił konieczność wymiany plexy na tablicy 

ogłoszeń w sołectwie. 

 Radny Andrzej Lis zawnioskował o załatanie dziur na drodze wojewódzkiej Mareza – 

Grabówko. 

 Radny Tomasz Świerczek zgłosił, że remont nawierzchni na drodze w Marezie został 

wykonany fatalnie i powinien zostać wykonany jeszcze raz ze względu na odwodnienie 

studzienek  
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Ad. 9. Zamknięcie sesji. 

 Wobec wyczerpania porządku XXIV sesji Rady Gminy Kwidzyn Przewodniczący 

Rady Pan Henryk Ordon zamknął sesję, informując jednocześnie o terminie kolejnej sesji, 

która odbędzie się 7 grudnia 2012 roku. 

 
PROTOKOŁOWAŁA:       PRZEWODNICZYŁ  

Podinsp. ds. Organizacyjnych i Samorządowych     Przewodniczący Rady 

 

Katarzyna Kisiel        Henryk Ordon  

           

                   


